

ANTI SMOKE

ANTI SMOKE

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແບດດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ
ຂຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za



"ກະລຸນາ ສະແດງຄວາມຊົ່ວຮ້າຍຂອງການສູບຢາໃຫ້ຂ້ອຍ?" ຄົນອາດຈະ ຮ້ອ
ງຂໍໃຫ້, ການ ທີ່ພວກເຮົາ ໃຫ້ການຕອບດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

ຫນຶ່ງ ໃນເຈັດ ບາບທີ່ ຕາຍ ແລ້ວແມ່ນ ຄວາມບາຖະ ໜາ ທາງເນື້ອ
ຫນຶ່ງ. (ໂກໂລຊາຍ 3: 5)6). ນີ້ ແມ່ນຄວາມຢາກອາຫານທີ່ບໍ່ມີຄວາມຮູ້ສຶກ,
ບໍ່ພໍໃຈ; ຄວາມຢາກທີ່ບໍ່ສາມາດຄວບຄຸມໄດ້; ເປັນ passion

ທີ່ ຊົ່ວຮ້າຍ . ການ ຮ່າງກາຍຂອງມະນຸດໄດ້ ຕ້ອງການສໍາລັບຢາສູບໃນທີ່ບໍ່ມີ
ຮູບແບບ. ຢາສູບ ບໍ່ແມ່ນອາຫານທີ່ ເພິ່ງພໍໃຈແຕ່ ເປັນຢາທີ່ບໍ່ລົງສຸດເຊິ່ງສ້າງ
ຄວາມຢາກອາຫານ ທີ່ເພີ່ມຂຶ້ນເລື້ອຍໆແລະ ບໍ່ເພິ່ງພໍໃຈ ເຊິ່ງ ເອີ້ນວ່າ ຄວາມ
ຕ້ອງການ ທາງກາຍ . (ໂກໂລຊາຍ 3: 5)6). ຄວາມບາຖະ ໜາ
ທີ່ ມີ ຢູ່ໃນບັນດາ ເຈັດ ບາບອັນຕະລາຍເຊິ່ງ ເອີ້ນວ່າ: **ຄວາມພາກພູມໃຈ, ຄ
ວາມໂລບມາກ, ຄວາມບາຖະ ໜາ
ທາງວິນຍານ, ຄວາມໂກດແຄ້ນ, ຄວາມອິດສາ, ຄວາມຂັ້ງງດ.**

ຄວາມຈິງທີ່ວ່າເກືອບທຸກຄົນສູບຢາ, ບໍ່ ກໍາ
ຈັດ, ຫລືແກ້ຕົວຄວາມຊົ່ວ ຂອງ ນິໄສ ນີ້ . ພະ ຄໍາ ຂອງພະເຈົ້າປະກາດ ວ່າ"
ບໍ່ ມີຜູ້ໃດທີ່ຊອບ
ທໍາ." "ທຸກໆຄົນ ໄດ້ເຮັດບາບແລະ ຢູ່ ຫ່າງໄກຈາກທີ່ ປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າ." (

ໂລມ 3:

10,23). " ທັງຫມົດ ຂອງພວກເຮົາເປັນຄືກັບແກະທີ່ຖືກສູນເສຍໄປ, ແຕ່ລະ
ພວກເຮົາແມ່ນວິທີທາງຂອງຕົນເອງ." (ອິດສະຍາ 53:

6). ເນື່ອງຈາກວ່າເປັນ ສະເພາະໃດຫນຶ່ງ ທີ່ຊົ່ວຮ້າຍໄດ້ກາຍເປັນຢູ່ທົ່ວໄປ,
ບໍ່ມີ ແມ່ນ ບໍ່ມີ ຂໍ້ແກ້ຕົວສໍາລັບ indulging ໃນ ມັນ.

ພຣະເຈົ້າກ່າວໂທດ ສິ່ງເສດເຫຼືອທີ່ ບໍ່ ຈໍາ
ເປັນຫລືບາບ . ເປັນຫຍັງຕ້ອງໃຊ້ເງິນໃນສິ່ງທີ່ບໍ່ ພໍໃຈ? ເປັນຫຍັງຕ້ອງໃຊ້ຄ່າ
ຈ້າງຂອງທ່ານ ແລະ ຍັງ ຫົວໂຫຍຢູ່? "ພວກເຂົານຸ່ງເສື້ອຕົວເອງອອກ ແຮງ
ງານທີ່ ບໍ່ມີປະໂຫຍດ , ແລະທຸກສິ່ງທີ່ ພວກເຂົາໄດ້ສ້າງກໍ່ ລ້າງ." (ອິດສະຍາ 5
5: 2; ຮາບາກຸກ 2:

13). ຈາກສິ່ງເສດເຫຼືອເງິນ, ເວລາ, ແລະສຸຂະພາບບໍ່ວ່າຈະ ເປັນ ກ່ຽວກັບ
ຫຼ້າ, ຢາສູບຫຼືຢາເປັນອັນຕະລາຍອື່ນໆ ລາຍການ ແມ່ນ ແນ່ນອນວ່າບໍ່ຈະຂອ
ງພຣະເຈົ້າ. The ລ້ານປອນທີ່ບໍລິສັດຢາສູບ Enrich
ມີ ລາຄາແຂງເພື່ອ ຈ່າຍສໍາລັບການສູບຢາແລະຂີ້ເຖົ້າ, jangled ເສັ້ນປະສາ
ດແລະຫົວໃຈຫັກ,

ເຈັບຄໍ, bronchial ການອັກເສບ, ແລະການເສຍຊີວິດຈາກມະເຮັງປອດ. ຄ
ວາມຈິງທີ່ວ່າ superintendent
ຂອງໂຮງຫມໍລອນດອນໄດ້ ປະກາດ ວ່າໃນໄລຍະ 100,000

ປະຊາຊົນ ໃນ ປະເທດອັງກິດໄດ້ ເສຍຊີວິດ ໃນ ຄວາມຮູ້ ຈາກບອດ ມະເຮັງຍໍ
ອນ ກັບຢາສູບ ການສູບຢາ ໃນ ໄລຍະຜ່ານມາຊາວປີ, ແລະວ່າທີ່ ຫນ້ອຍ ຄົນ
ອື່ນ 250,000 ຊ້າຈະ ເສຍຊີວິດ ໃນທົດສະວັດຕໍ່ໄປ, ເນື່ອງຈາກນີ້

ການ ປະຕິບັດທີ່ ຜິດບາບ , ພິສູດວ່າມັນ ເປັນສິ່ງທີ່ ຊົ່ວຮ້າຍ. ເລກແມ້ກະທັ້ງ
ຫຼາຍຕົກຕະວົງອື່ນ ງ ສາມາດໄດ້ຮັບການໃຫ້ f rom
ທັງຫມົດໃນທົ່ວໂລກ, ແລະແມ້ກະທັ້ງວິທະຍາສາດການແພດໄດ້ຖືກ ເລີ່ມຕົ້ນ

ທີ່ຈະຮັບຮູ້ລາຄາອັນເປັນຕາຍຳນານທີ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍສູບຢາທີ່ໄດ້ຈ່າຍ. ການສູບ
ຢາຢາສູບ, ໂດຍສະເພາະແມ່ນ ການ ຫນຶ່ງ ທີ່ inhales ການ ສູບຢາ, ເປັນ ຊໍ
າ, ທັນ ແນ່ນອນ, committing suicide

ກ່ຽວກັບ ໑໐໐ ແຜນ. "ຜູ້ຊາຍທີ່ຕາຍຕອນອາຍຸ 40 ຫຼື 50
ຈາກພະຍາດຂອງ
degeneracy, ໃນເວລາທີ່ເຂົາສາມາດມີຊີວິດຢູ່ກັບອາຍຸຂອງ 70, 80 ຫຼື 1
00 ປີ, ມີ suicide

ເປັນຄໍາຫມັ້ນສັນຍາຕາມຈິງແລ້ວເຮົາ ເປັນ ທີ່ ຫນຶ່ງ ທີ່ turns ໃນ jet
ອາຍແກັສ," ຂຽນ ທ່ານດຣ. H. Bress.

ຢາສູບຈະຂ້າຢາງໃດ?

ຫຼາຍ ປະຊາຊົນ, ຜູ້ທີ່ ໄດ້ ຮັບຄວາມເສຍຫາຍຈາກ ພະຍາດຂີ້ທູດ ສຳລັບ ຈຳນວນຫຼາຍ ປີ, ເສຍຊີວິດ ຂອງມະເຮັງ, ພະຍາດປອດບວມ, ພະຍາດຫົວໃຈຫຼືພະຍາດອື່ນໆ. ຢາສູບເຮັດຄືກັນ, ມັນ ຂ້າ ໂດຍທາງອ້ອມແລະພື້ນຈາກການ ຕຳນິ.

"ຄວັນຢາສູບ ມີ ການດຳເນີນການໃຊ້ຄວາມຮຸນແຮງ ໃນ ການ ສູນກາງ, ການຜະລິດການເສື່ອມສະພາບຂອງຈຸລັງສະຫມອງ, ເປັນ ທີ່ ຂ້ອນຂ້າງໄວໃນຈຳນວນເດັກນ້ອຍຊາຍ.

ບໍ່ມີເດັກຜູ້ຊາຍຫຼືຜູ້ຊາຍທີ່ສູບຢາສາມາດເຮັດວຽກໃນ ຫ້ອງທົດລອງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ." ທ. A.

Edison. "ປ່ຽນໃຈເຫລື້ອມໃສ ໃນໂບດຫລັງໂບດເປັນກົດລະບຽບຖ້າພວກເຂົາບໍ່ເຊົາສູບຢາ."

- J. McAuley.

" ເດັກນ້ອຍທີ່ເກີດມາຈາກແມ່ທີ່ສູບຢາສູບແມ່ນ ປ່ວຍ. ມັນ ມີ ສານເປື້ອແລະອາດຈະຕາຍພາຍໃນ ສອງອາທິດຫລັງເກີດ. *postmortem* ສະແດງການເສື່ອມສະພາບຂອງ ຕັບ, ຫົວໃຈ ແລະ ອະໄວຍະວະອື່ນໆ,

ປະ ມານ 60 ເປີເຊັນຂອງເດັກນ້ອຍທັງ ຫມົດ ທີ່ ເກີດຈາກ ແມ່ ທີ່ ມີ ນິໄສ ຢາສູບ ການສູບຢາ, ເສຍຊີວິດ ຢູ່ ເປັນ ຕົ້ນ ອາຍຸ, ສ່ວນຫຼາຍແມ່ນກ່ອນທີ່ພວກເຂົາ ເຈົ້າມີອາຍຸສອງປີ. " -

ທ່ານດຣ. ສ. L. Barber.

ຜູ້ເປັນພໍ່ແລະ ແມ່, ໃນຖານະເປັນຄາດ ຕະກອນຂອງ ລູກຫລານຂອງຕົນ, ຈະ ຕ້ອງໄດ້ຕອບຕໍ່ພຣະເຈົ້າໃນ ວັນພິພາກສາ.

ຂ້ອຍ ຈະບໍ່ແບກໃຈຖ້າ ສິ່ງທີ່ເຮົາອ່ານໃນ ເອເຊກຽນ 8: 17,18 ໝາຍ ເຖິງຄວາມຊົ່ວຂອງການສູບຢາແລະການສູບຢາ; "ພວກເຂົາບໍ່ພໍໃຈກັບ ພຽງ ແຕ່ເຮັດທຸກ ສິ່ງທີ່ ໜ້າ

ກຽດຊົງທີ່ທ່ານ ໄດ້ເຫັນ ຢູ່ນີ້ແລະດ້ວຍ ການກະຈາຍຄວາມຮຸນແຮງໃນທົ່ວປະເທດ. ບໍ່, ພວກເຂົາຕ້ອງມາເຮັດແລະເຮັດສິ່ງນີ້ຢູ່ວັດໃນຕົວມັນເອງ ແລະເຮັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໃຈຮ້າຍຕໍ່ມອີກ. ເບິ່ງວິທີທີ່ພວກເຂົາຖືກຂ້ອຍ ໃນ ການ ທີ່ເປັນໄປໄດ້!

ວິທີການກະທຳຜິດທີ່ສຸດ (A ກະສານອ້າງອີງ ເປັນ *rite pagan* ຂອງການວາງ ສາຂາກັບ ດັງ). ພວກເຂົາຈະມີຄວາມຮູ້ສຶກ ທັງຫມົດ ຜົນບັງ

ຄັບໃຊ້ ຂອງ ຄວາມໃຈຮ້າຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ຂ້າພະເຈົ້າ ຈະບໍ່ spare ໃຫ້ເຂົາເຈົ້າ ຫຼືສະແດງໃຫ້ເຫັນເຂົາເຈົ້າເມດຕາຢ່າງໃດ. ພວກເຂົາເຈົ້າຈະ ຮ້ອງອະທິຖານ ເພື່ອ ຂ້ອຍ ດັ່ງທີ່ສຸດ ເທົ່າທີ່ຈະ ເຮັດໄດ້, ແຕ່ຂ້ອຍ ຈະ ບໍ່ຜັງ ພວກເຂົາ.

" A ຍານບໍລິສຸດພຣະເຈົ້າກຽດຊັງນີ້ evil ການປະຕິບັດຂອງຄົນອັບເດດ; , e vil ຍາສູບໄດ້ .

ສາດສະຫນາຈັກ,

ເຮົາບະຊາຊົນຈະ ຕັດສິນລົງໂທດທຸກຄົນທີ່ dared ກັບ ສູບຢາ ໃນອາຄານສາດສະຫນາຈັກ, ໂດຍສະເພາະໃນໄລຍະການບໍລິການສາສນາຈັກ. ບາງທີທ່ານອາດບໍ່ໄດ້ຮັບການສື່ສອນວ່າເພາະວ່າພຣະຄຣິດໄດ້ມອບຮ່າງກາຍຂອງພຣະອົງໃຫ້ ຖືກຄົງ ແລະຖືກຜົ້ນຄົນຈາກຕາຍ, ພຣະອົງໄດ້ເລືອກຮ່າງກາຍແລະຫົວໃຈຂອງພວກເຮົາ, ເພື່ອຈະຖືກ ຊໍາ ລະລ້າງ ຈາກ ບາບ ທັງໝົດ ໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູແລະເຕັມໄປດ້ວຍ ພຣະ ວິນຍານ ບໍລິ ສຸດ, ເພື່ອ ເປັນພຣະວິຫານຂອງພຣະອົງ

. "ທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າຮ່າງກາຍຂອງທ່ານແມ່ນ ພຣະວິຫານ ຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ, ຜູ້ທີ່ອາໄສ ຢູ່ໃນທ່ານ ແລະຜູ້ທີ່ຖືກມອບໃຫ້ແກ່ທ່ານບໍ່?

ທ່ານບໍ່ໄດ້ ເປັນຂອງ ຕົວທ່ານເອງ ແຕ່ວ່າເປັນຂອງພຣະເຈົ້າ; ພຣະອົງໄດ້ຊື້ທ່ານໃນລາຄາ. ດັ່ງນັ້ນ, ໃຊ້

ອົງການຈັດຕັ້ງຂອງທ່ານສໍາລັບ ລັດສະຫມິພາບຂອງພຣະເຈົ້າ.

" (1 ໂກຣິນໂທ 6: 19-20). "Sin

ຕ້ອງບໍ່ມີຕໍ່ໄປອີກແລ້ວ ກົດໃນ ຊີວິດມະຕະຂອງທ່ານ ອົງການຈັດຕັ້ງ, ດັ່ງນັ້ນທ່ານເຊື່ອຜັງຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານມະຊາດຂອງທ່ານ ເອງ.

ຫຼືທ່ານຕ້ອງ ຍອມແຜ່ໃດ ສ່ວນຫນຶ່ງຂອງ ຕົນເອງ ທີ່ຈະ ບາບ ທີ່ຈະ ໄດ້ຮັບການ ນໍາໃຊ້ສໍາລັບຄົນຊົ່ວຮ້າຍ ເພື່ອຈຸດປະສົງ. ແທນທີ່ຈະ, ໃຫ້ yourselves ກັບ ພຣະເຈົ້າ, ເປັນຜູ້ທີ່ ມີ

ມີການນໍາເອົາ ຈາກການເສຍຊີວິດກັບຊີວິດ, ແລະຍອມຈໍານົນທັງໝົດຂອງທ່ານ ຈະຖືກກັບ ພຣະອົງທີ່ຈະ ໄດ້ຮັບການ ນໍາໃຊ້ ສໍາລັບ ຄວາມຊອບທໍາ ເພື່ອຈຸດປະສົງ. " (ໂລມ 6:

12,13). " ດັ່ງນັ້ນ, ຖ້າຫາກວ່າ ໃຜໄດ້ທໍາລາຍພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າຈະທໍາລາຍໃຫ້ເຂົາ. ສໍາລັບພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າ ເປັນ ທີ່ບໍລິສຸດ, ແລະທ່ານທັງຫລາຍຈົ່ງ ມີ ຂອງພຣະອົງ." (1 ໂກຣິນໂທ 3: 16,17).

ເປັນຫຍັງພວກເຮົາຮັກສາ, ແລະຫຼັງຈາກນັ້ນ ເປັນສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ ເລືອກໃຫ້ເປັນວິຫານຂອງພຣະອົງເຊັ່ນ: ຮ່າງກາຍ ຂອງພວກເຮົາ ?

ຢາສູບແລະຊາຕານ

ສະມາຊິກສະພາເມືອງບາງຄົນ, ເພື່ອນຂອງຂ້ອຍ, ໄດ້ປ່ຽນໃຈເຫລື້ອມໃສໃນພຣະຄຣິດແລະຍອມສະລະ ຊີວິດ ຂອງຕົນ ຕໍ່ ພຣະເຈົ້າ. ລາວ ຖືກປົດປ່ອຍຈາກ ເຫຼົ້າ ແຕ່ລາວຍັງເປັນທາດຂອງ ຢາສູບ. ລາວພະຍາຍາມສຸດຄວາມ ສາມາດ ຂອງລາວໃຫ້ ເຊົາສູບຢາ ແຕ່ບໍ່ສາມາດ ເອົາຊະນະ ຄວາມ ປາຖະ ໜາ ທີ່ ຊົ່ວຮ້າຍ ນີ້ . ໃນບັດຈຸບັນແລະອີກເທື່ອຫນຶ່ງ ເຂົາ ຈະຖິ້ມຢາສູບ, ທໍ່ນີ້, ແລະຢາສູບໄປ, ແຕ່ກ່ຽວກັບວິທີການຂອງຕົນກັບຫ້ອງການ ດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້ ວັນ, ທ່ານສາມາດ ບໍ່ ຜ່ານການ ຄົ້ນຄ້າອິດ ບໍລິການຜ່ານໂດຍບໍ່ມີການ ຊື້ເປັນ ດີ ສະຫນອງ ອີກເທື່ອຫນຶ່ງ. ໂດຍທີ່ຮູ້ວ່າລາວຍັງເປັນທາດທີ່ທຸກຍາກຂອງ ຫຍ້າ ຊະນິດນີ້, ລາວຮູ້ສຶກທີ່ຖອຍ ແລະ ໜົດ ຫວັງ.

ຄໍ່າ ອໍ່າ ຄົນ ຫນຶ່ງ ໃນລະດູ ໜາວ ເຢັນທີ່ລາວນັ່ງຢູ່ຄົນດຽວ ຢູ່ໃນ ຫ້ອງ ນັ່ງ ຂອງລາວ , ລາວໄດ້ ອົບອຸ່ນຢູ່ໄຟທີ່ ສູບຢາຂອງລາວ . ພຣະອົງໄດ້ມີຄວາມຮູ້ສຶກມີຄວາມລະອາຍທີ່ສຸດຂອງການເປັນດັ່ງກ່າວ ສໍາລອງ ກັບ ລາວ ທ່ໍ່ແລະອື່ນໆ ໃນບັດຈຸບັນ **throwing** ມັນ ເຂົ້າໄປໃນ ການ ໄຟອີກເທື່ອຫນຶ່ງ. ລາວຮູ້ວ່າຖ້າ ລາວເຮັດ ແບບ ນັ້ນມັນ ຈະ ໜາຍ ຄວາມວ່າລາວ ຈະຕ້ອງ ຊື້ ທ່ໍ່ ໃໝ່ ໃນ ມື້ ຕໍ່ ມາ. ລາວນັ່ງຄິດ ກ່ຽວກັບ ເລື່ອງນີ້ຢ່າງຈິງຈັງໃນເວລາທີ່ລາວໄດ້ເຫັນ ຜົມມານຮ້າຍ ຢືນຢູ່ໃນ ຫ້ອງທີ່ສະ ຫງ່າງາມ , ຫົວຂວັນແລະຫົວຂວັນໃສ່ລາວ, ຄືກັບເວົ້າວ່າ: "ຂ້ອຍ ມີເຈົ້າຜູກໄວ້, ເຈົ້າ ບໍ່ສາມາດຫລົບ ຫົນ ຂ້ອຍໄດ້!" ນີ້ ແມ່ນ ສະນັ້ນ ທີ່ແທ້ຈິງ ທີ່ ເຂົາ ໄດ້ຫຼຸດລົງ ກ່ຽວກັບການ ເຈັບທີ່ ຫົວເຂົ້າຂອງເຂົາ, ຮູ້ ວ່າພາຍຫຼັງທີ່ທັງຫມົດ, ຄວາມຢາກນີ້ສູບຢາແມ່ນບໍ່ມີຫຍັງອອກເຫນືອຈາກ ອໍານາດຂອງມານ. ມັນໄດ້ ຮ້ອງ ຫາ ພຣະເຈົ້າເພື່ອ ໃຫ້ ລາວ ພົ້ນ ຈາກການເປັນທາດຂອງຊາຕານ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ປົດປ່ອຍ ລາວ, ແລະ ລາວ ບໍ່ເຄີຍ ສູບຢາອີກເປັນເວລາ **34** ປີ, ຫລັງຈາກນັ້ນ ລາວໄດ້ຜ່ານໄປສູ່ ສະຫວັນ.

ບາງຄົນຖາມ ຄໍາ
ຖາມທີ່ວ່າ: "ສາມາດສູບຢາຂອງຊາວຄຣິດສະຕຽນບໍ່?" "ບໍ່, ເປັນຄຣິສຕຽນ ຕ້ອງ ໄຫມ້ ແລະ ບໍ່ສູບຢາ," ນີ້ແມ່ນການ ຕອບ. A ສູບຢາ ໂຄມໄຟ ແມ່ນ ເປັນ ຜູ້ທຸກຍາກ,

ແສງສະຫວ່າງການກະທຳຜິດ. ແສງໄພຂອງພວກເຮົາ ຕ້ອງໄດ້ ໄໝ້ ເພື່ອ ໃຫ້ ທົ່ວໂລກໄດ້ເຫັນ! (ມັດທາຍ 5:14 - 16)

A ຂະຫນາດໃຫຍ່ ຫນັງສືສາມາດ ໄດ້ຮັບການ ລາຍລັກອັກສອນ ທີ່ຈະ ພິສູດໄດ້ evil ຂອງ ການສູບຢາ ຈາກ ທາງວິນຍານ, ສົມບັດສິນທຳ, ທາງດ້ານຮ່າງກາຍ, ຈຸດແລະເສດຖະກິດຂອງເບິ່ງ. ການສູບຢາ, ເຊັ່ນ: ເມົາເຫລົ້າແລະທຸກ ບາບອື່ນໆ ນິໄສ, ແມ່ນ ເປັນ ຄົນເຫັນແກ່ຕົວ ຄວາມບາດຖະຫນາ. ມັນ ບັງຄັບໃຫ້ຜູ້ອື່ນ, ເດັກນ້ອຍ ລວມ, ຜູ້ທີ່ ຮູ້ຈັກ ສົດ ອາກາດ, ການ ຫາຍໃຈໃນ ເຫມັນ, smoky ອາກາດ, ບໍ່ໃຫ້ ເວົ້າພາສາຂອງຄວັນເປັນ ການແຜ່ກະຈາຍສູບຢາຢູ່ທຸກແຫ່ງທີ່ຍ້າຍປະມານ.

ການປິດປ່ອຍ

ຄວາມຈິງຂອງໂລມ 7: 15-25 ຍັງ ໃຊ້ ໄດ້ກັບຢາຂ້າທາດທຸກຮູບແບບ: "ເນື່ອງຈາກສິ່ງທີ່ຂ້ອຍ ເຮັດແມ່ນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍ ບໍ່ຢາກເຮັດ. ຂ້ອຍເປັນຜູ້ຊາຍທີ່ ບໍ່ມີຄວາມສຸກ ! ໃຜຈະຊ່ວຍ ຂ້ອຍໃຫ້ພົ້ນຈາກ ຮ່າງກາຍ ນີ້ ທີ່ ກຳລັງກິນຢູ່ ຂ້າພະເຈົ້າຈະເສຍຊີວິດ. "? ພຣະເຢຊູໄດ້ປິດປ່ອຍພວກເຮົາຈາກທຸກການເປັນຂ້າທາດ, ທຸກຄວາມບາດຖະຫນາທີ່ຊົ່ວຮ້າຍ, ຮູບແບບຂອງການເປັນຂ້າທາດທຸກ ແລະໄດ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຄົນ ແລະປະໂລຫິດໃນ ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ. ພຣະຄຣິດມີມາ ເຮັດໃຫ້ ພວກເຮົາ ສິ່ງມີຊີວິດໃຫມ່, ມີ ຄວາມສະອາດ ບາກ ແລະ ສະອາດ ໃຈ.

ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ມີມົນລະພິດຈະເຂົ້າສະຫວັນ ທາງດ້ານຮ່າງກາຍ ເສຍຊີວິດບໍ່ໄດ້ປິດປ່ອຍພວກເຮົາ ຈາກສົກກະປົກ ນິໄສ, ສຳລັບ ການ ທີ່ຜ່ານມາ ໃນພາກໃນ ການ ພະຄຳພີໄດ້ປະກາດ ວ່າ:

"ໃຜກໍຕາມທີ່ ເປັນ ສົກກະປົກຕ້ອງໄປກ່ຽວກັບການສົກກະປົກ." (ຄຳບາກິດ 22:11).

ມອບຊີວິດຂອງທ່ານ ໃຫ້ພຣະເຢຊູແລະພຣະອົງຈະປ່ອຍທ່ານໃຫ້ເປັນອິດສະຫຼະ; "ຖ້າ ພຣະບຸດຕັ້ງທ່ານໃຫ້ເປັນອິດສະຫຼະ, ທ່ານຈະເປັນອິດສະຫຼະແທ້ໆ." (ຢຣັນ

8:36). ຖ້າທ່ານບໍ່ສາມາດໄດ້ຮັບໄຊລະນະ ໂດຍຜ່ານພຣະຄຣິດ ໂດຍຕົວທ່ານເອງ, ພະຍາຍາມແລະ ຕິດຕໍ່ກັບ ລັດຖະມົນຕີທີ່ ເປັນ ພະເຈົ້າ, ຫລື ເດັກນ້ອຍ ທາງວິນຍານ ທີ່ແທ້ຈິງ ຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ສາມາດເຊື່ອແລະອະທິຖານກັບ ທ່ານໄດ້ ຕາມ ເຄື່ອງ ໝາຍ 16: 17,18 ແລະຢາໂກໂບ 5: 14-20 ; ໂລມ 6: 11-14; 8: 1-2.

"ຕ້ານທານກັບມານ, ແລະລາວຈະແລ່ນຫນີຈາກເຈົ້າ." (ຍາໂກໂບ 4: 7). ຈົ່ງເຕັມໄປດ້ວຍ ໄຟ ທີ່ແທ້ຈິງ ຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແລະທ່ານຈະເຊົາ ສູບຢາ, ທາດທີ່ຖືກ ປິດ ປອຍ. ຈາກນັ້ນເຈົ້າຈະມີຄວາມສຸກຕະຫຼອດຊີວິດ (ໄຍຮັນ 10:10) ແລະສາມາດຮ້ອງເພງດ້ວຍຄວາມມ່ວນຊື່ນ:

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ, ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບ ທ່ານແລະ ຈີ້ ຈໍາ ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວສານ, ປຶ້ມ ແລະແຜ່ນພັບໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :

ຫ້ວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)